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Beschermingsbewind (VJN 7.5) 03-07-2019 Deventer Sociaal en VVD De raad roept het college van burgemeester en 

wethouders op:

Met de particuliere bewindvoerders en het BAD in 

gesprek te gaan om cijfers aan te leveren omtrent de 

diverse categorieën binnen het beschermingsbewind

De raad hierover bij voorkeur voor de begroting te 

informeren

R. de Geest (Wethouder, PvdA) voor begroting 2020 2024: Zie voor de laatste stand van zaken de 

raadsmededeling van 4 juli 2024.  Op 14 februari 2024 

heeft  er een werksessie met de raad plaatsgevonde om de 

indicatoren voor de routekaart te bespreken.  Het resultaat 

hiervan is verwerkt in de raadsmededeling van 21 maart 

2024. 

2023: De reactiebrief van het college op het onderzoek van 

27 januari 2023 is besproken tijdens de beeldvormende 

raadstafel op 15 februari 2023. Op 8 maart 2023 vond de 

oordeelsvormende raadstafel plaats en tijdens de 

raadsvergadering van 22 maart 2023 zijn de door de raad 

aangekondigde moties behandeld. Het college heeft de 

contouren  van het plan van aanpak  via de 

raadsmededeling van 15 juni 2023 gedeeld. Verder heeft er 

op 28 juni 2023 een werksessie plaatsgevonden over 

aanbeveling 3 en 4: samenspel bestluurlijk ambtelijk 

samenspel en cliëntperspectief. Gedurende de zomer heeft 

er een externe scan plaatsgevonden voor een succesvolle 

implementatie van Inzet op Maat. De resultaten hiervan 

heeft de raad in de raadsmededeling van 5 oktober 2023 

ontvangen. College en raad zijn hierover in gesprek gegaan 

tijdens de raadstafel van 1 november 2023. Op 21 

december heeft de raad een raadsmededeling met een 

routekaart plan van aanpak IOG/IOM/SHV ontvangen nav 

de toezegging van 1 november 2023 en de motie van 8 

november 2023. Hierin is ook het convenant met de externe 

bewindvoerders opgenomen. 

2022: Er is in opdracht van college en de raad gezamenlijk 

een onderzoek uitgevoerd naar Bewind waar ook 

verschillende toekomstscenario's bij betrokken zijn, zie de 

raadsmededeling van 14 april en 8 juli 2022 en 24 

november 2022.

2021: Er wordt een convenant gesloten met de 

bewindvoerders, zie de raadsmededeling van 8 oktober en 

16 december 2021. Er zal in overleg met de partners van 

het convenant bekeken worden wat het effect van de 

uitspraak van de rechtbank is voor het convenant.Verduurzaming Binnenstad 26-05-2021 Deventer Belang De raad draagt het college van B&W op:

De raad zo spoedig mogelijk te informeren wanneer er 

nieuwe mogelijkheden en / of technieken zijn die 

kunnen bijdragen aan de verduurzaming van 

gebouwen en tegelijkertijd de beeldkwaliteit van de 

binnenstad behouden of verbeteren.

Deze nieuwe mogelijkheden en/of technieken 

vervolgens te verwerken in het Beeldkwaliteitsplan 

Binnenstad en dit aangepaste plan ter vaststelling 

aan de raad aan te bieden.

C.M.E. Duursma (Wethouder, CDA) De motie roept op om bij de uitvoering van het 

beeldkwaliteitsplan actief rekening te houden met 

nieuwe ontwikkelingen op het gebied van 

duurzaamheid. Een dergelijk motie kan niet ineens 

worden afgedaan maar vormt een continu proces. 

Hieronder vindt u verschillende voorbeelden van 

activiteiten die bijdragen aan de uitvoering van deze 

motie.

Eind 2021/Begin 2022: Voor de gehele binnenstad 

wordt gewerkt aan een zonnepanelen kansenkaart die 

laat zien waar zonnepanelen kunnen worden 

toegepast en onder welke voorwaarden.

Eind 2021: Deelname aan de website Groene 

Grachten. Deze website, een initiatief van de provincie 

Overijssel, laat zien welke mogelijkheden er zijn om 

Erfgoed te verduurzamen.

Eind 2021: Pilot isolerend glas. Van belang voor het 

uiterlijk van een monument zijn de ramen. De 

toepassing van stopverf bij enkel glas draagt sterk bij 

aan dit beeld maar is moeilijk te combineren met 

dubbelglas. Er wordt continu gewerkt aan dunnere 

versies van isolerend glas. Eind 2022 vindt een pilot 

plaats om te kijken welk effect toepassing van 

verschillende typen isolerend glas heeft op het uiterlijk 

van het gebouw.

In het najaar van 2022 zal het college de raad over de 

voortgang informeren.

Het informeren over de voortgang is vertraagd.

Update mei 2024. Tijdens de behandeling van de 

eerste kwartaalrapportage is de volgende vraag 

gesteld:Kan er een update komen van de status van 

de motie Verduurzaming Binnenstad?

Antwoord: Er wordt momenteel gewerkt aan een 

zonnepanelenkaart voor de Binnenstad, die wordt 

geïntegreerd met de zonnekaart en naar verwachting 

online komt in Q3 van 2024. De raad ontvangt 

hierover te zijner tijd een raadsmededeling. 

Extra bijverdiensten bij bijstandsuitkering 07-07-2021 CDA en Deventer Sociaal (Uitgestelde stemming raadsvergadering VJN 30 juni 

2021)

R. de Geest (Wethouder, PvdA) Op 28 februari 2024 heeft de raad de 

Reintegratieverordening  P-wet Breed Offensief 

vastgesteld ten aanzien van mensen met een 

arbeidsbeperking. 

Sinds 1 januari 2023 zijn er daarnaast een aantal 

nieuwe inkomstenvrijlatingen bijgekomen voor 

inwoners die deels in de bijstand zitten, waardoor ze 

wat extra inkomsten hebben. Dit is onderdeel van het 

breed offensief.

Voor werknemers die vanwege een arbeidsbeperking 

tot de doelgroep loonkostensubsidie behoren en in 

deeltijd werken, loonde werken onvoldoende. Zij zijn 

voor de aanvulling op het inkomen aangewezen op de 

Participatiewet. Om ervoor te zorgen dat werken loont, 

ook voor werknemers die in deeltijd werken en 

aanvullende bijstand ontvangen en voor wie de 

werkgever loonkostensubsidie ontvangt, is er een 

nieuwe vrijlatingsregeling. Deze vrijlatingsregeling is 

reeds geïmplementeerd.

Voor de reguliere uitkeringsgerechtigden is het 

afwachten op de besluitvorming in de 1e Kamer over 

de Participatiewet in Balans en de invoering hiervan 

naar verwachting in 2025. 

Beleid voor Collectief Particulier Opdrachtgeverschap 

(CPO)

07-07-2021 CDA, D66 en GroenLinks R. de Geest (Wethouder, PvdA) november 2021 Zie de raadsmededeling van 4 juli 2023 en 18 

november 2021 voor de voortgang bij de 5 

verschillende CPO projecten. Het is op dit moment 

nog te vroeg voor een evaluatie. Dat kan pas op het 

moment dat 5 genoemde ontwikkelingen gerealiseerd 

zijn of zich in een ver gevorderd stadium bevatten. 

Dat is nog niet het geval. In het najaar van 2024 volgt 

een volgende update over de verschillende CPO-

dossiers. 
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Combinatiefunctionarissen en extra ondersteuning 

(sport)verenigingen

10-11-2021 CDA De raad draagt het college van B&W op:

Inzichtelijk te maken op welke manier deze incidentele 

uitvoeringsgelden momenteel worden ingezet ter 

ondersteuning van sportverenigingen.

De hoogte van de inzet van deze middelen en het 

gebruik ervan bij de diverse verenigingen hierin op te 

nemen.

Deze uitkomsten te betrekken bij de vaststelling van 

het beleidskader samen sporten maakt sterk 2020-

2030

Aan de hand van deze uitkomsten nog voor de 

voorjaarsnota 2022 te komen met een heroverweging 

aantal fte-inzet voor sportverenigingen, binnen het 

bredere perspectief van de verenigingsondersteuners/ 

ondersteuning vrijwilligersbeleid

Tot deze heroverweging geïmplementeerd is in 

vigerend beleid, de incidentele uitvoeringsgelden nog 

te blijven gebruiken voor een adequate ondersteuning 

van sportverenigingen.

R. de Geest (Wethouder, PvdA) Voor behandeling Voorjaarsnota 2022 Het beleidskader Samen sporten maakt sterk is op 16 

februari 2022 vastgesteld door de raad. Sindsdien 

ontvangt de raad jaarlijk het uitvoeringsplan, zie het 

uitvoeringsplan sport van 16 februari 2024. 

Het rijk zou met een nieuwe regeling 

combinatiefunctionarissen komen voor het begin van 

het schooljaar 23/24 maar dit is vertraagd. Er is 

daarom nog geen herijkte combinatiefunctie regeling 

omdat de nieuwe regeling door het rijk is opgenomen 

in het GALA. Dat heeft tot vertraging geleid en 

daarom is de oude regeling verlengd voor het 

schooljaar 2023/2024. De nieuwe regeling gaat in 

vanaf schooljaar 2024/2025. Zo kunnen we deze 

regeling aan laten sluiten op andere gelden vanuit het 

GALA. De raad wordt hier binnenkort over 

geinformeerd (Q3 2024). 

Strook Marke Zuid 13-07-2022 GroenLinks De raad verzoekt het college van burgemeester en 

wethouders: 

- Een plan van aanpak ‘hoe om te gaan met de 

vrijkomende strook de Marke Zuid’ aan te bieden aan 

de gemeenteraad voor de planvormingsfase

- In dit plan van aanpak in ieder geval aandacht 

besteden aan het participatieproces en de rol van de 

raad.

C.M.E. Duursma (Wethouder, CDA) en R. de Geest 

(Wethouder, PvdA)

Mei 2024: Op dit moment zijn er geen concrete 

plannen over de strook grond Marke Zuid. De strook 

grond valt buiten het plangebied buurtvernieuwing 

Ludgeruskwartier. In het kader van verdere studie 

naar de buurtvernieuwing van het Ludgeruskwartier is 

het mogelijk dat deze strook in beeld komt, 

bijvoorbeeld als parkeeroplossing. Welke mogelijke 

invulling deze strook kan krijgen is op dit moment nog 

niet bekend. Het betrekken van deze strook grond bij 

de planuitwerking Ludgeruskwartier zal in samenhang 

worden bezien met de nieuwe school en de sporthal. 

Zodra duidelijk is dat uitwerking van deze strook aan 

de orde is, wordt een plan van aanpak, inclusief een 

participatieplan opgesteld. Wat betreft de planning is 

dit voor nu afhankelijk van de voortgang van het 

project Marke Zuid en de studie naar de 

buurtvernieuwing Ludgeruskwartier.  Op het moment 

dat er ontwikkelingen starten voor de strook zal het 

college daarin conform de motie de raad betrekken.

Reclamemasten A1 – Advies RWS 13-07-2022 D66 en PvdA De raad verzoekt het college:

Het advies zoals gegeven door RWS aangaande de 

verkeersveiligheid op de A1:

Ongewijzigd over te nemen

Deze onderdeel te maken van de te verstrekken 

vergunning

De wisseltijd tussen verschillende 

reclameboodschappen te maximeren op 1 maal per 

12 uur

T.C. Walder (Wethouder, D66) Zie de raadsmededeling van  25 april en 27 juni 2024 

voor de laatste stand van zaken. De 

vergunningaanvraag is in behandeling, de 

aanvullende informatie is aangeleverd. Op het 

moment dat de ontwerpbeschikking gereed is, zal het 

college deze voor terinzage legging voor advies aan 

de gemeenteraad voorleggen.  Daarnaast is GLW 

over genomen en heeft de nieuwe aandeelhouder een 

aantal scenario's voorgelegd waarvan het college er 1 

gaat onderzoeken. 

Reclamemasten A1 - advies gemeenteraad 13-07-2022 D66 en PvdA De raad verzoekt het college:

De gemeenteraad om advies te vragen, voordat het 

ontwerpbesluit, met betrekking tot 

vergunningverlening voor reclamemasten A1 bij de 

reclameverordening, ter inzage wordt gelegd middels 

een Collegebesluit.

T.C. Walder (Wethouder, D66) Zie de raadsmededeling van  25 april en 27 juni 2024 

voor de laatste stand van zaken. De 

vergunningaanvraag is in behandeling, de 

aanvullende informatie is aangeleverd. Op het 

moment dat de ontwerpbeschikking gereed is, zal het 

college deze voor terinzage legging voor advies aan 

de gemeenteraad voorleggen.  Daarnaast is GLW 

over genomen en heeft de nieuwe aandeelhouder een 

aantal scenario's voorgelegd waarvan het college er 1 

gaat onderzoeken. 

APV Deelvoertuigen – parkeerhubs in de binnenstad 12-10-2022 CDA M.W.H. Elferink (Wethouder, Gemeentebelang)

APV Deelvoertuigen - Monitoring en Evaluatie 12-10-2022 Deventer Sociaal M.W.H. Elferink (Wethouder, Gemeentebelang)

Spoorlobby 09-11-2022 CDA De raad draagt het college op:

Vol in te zetten op de spoorlobby door zich hard te 

maken voor:

verantwoord goederenvervoer door Deventer door 

middel een strategische lobby rond de Betuwelijn

handhaving van normen voor goederenvervoer door 

Deventer

meer ruimte voor personenvervoer door Deventer

handhaving van het Deventer station van de Berlijn-

lijn

dubbelspoor Deventer-Zwolle

een station in Bathmen

Human Capital Agenda 21-12-2022 PvdA De raad draagt het college van B&W op:

Om bij de evaluatie van HCA ook nadrukkelijk 

werknemersorganisaties te betrekken.

J. van Essen (Wethouder, D66) De raad wordt jaarlijks geinformeerd over de 

voortgang van de HCA, zie de raadsmededeling van 

14 december 2023. Op 17 april 2024 is er een 

werksessie geweest over de indicatoren voor de 

monitoring. In het najaar van Q4  2024 volgt er weer 

een stand van zaken over de voortgang. 

Communicatie klachten- behandelaar en 

aanspreekpunt JWZ

22-03-2023 Deventer Sociaal en VVD De raad draagt het college van B&W op:• De 

communicatie over de rol en werkzaamheden van de 

onafhankelijk klachtenbehandelaar en het 

aanspreekpunt JWZ te intensiveren.• Te beginnen 

met het beter ontsluiten van de informatie op de 

website. Daarnaast in diverse persoonlijk 

communicatiemomenten met cliënten informatie te 

geven over de onafhankelijk klachtenbehandelaar en 

het aanspreekpunt JWZ.• Ditzelfde te doen in 

contacten met intermediairs/partners in het sociaal 

domein. Alsook informatie over de onafhankelijk 

klachtenbehandelaar en het aanspreekpunt JWZ 

beschikbaar te maken bij o.a. buurthuizen, 

speeltuinverenigingen, bibliotheken en andere 

instellingen waar inwoners bijeen komen• Bij de 

communicatie over de onafhankelijk 

klachtenbehandelaar en het aanspreekpunt JWZ ook 

rekening te houden met anderstalige inwoners. • De 

raad uiterlijk in het 3e kwartaal van 2023 te informeren 

over de voortgang

R. de Geest (Wethouder, PvdA) 3e kwartaal 2023 2024: Zie voor de laatste stand van zaken de 

raadsmededeling van 4 juli 2024.  Op 14 februari 

2024 heeft  er een werksessie met de raad 

plaatsgevonde om de indicatoren voor de routekaart 

te bespreken.  Het resultaat hiervan is verwerkt in de 

raadsmededeling van 21 maart 2024. 

2023: Het college heeft de contouren  van het plan 

van aanpak  via de raadsmededeling van 15 juni 2023 

gedeeld. Verder heeft er op 28 juni 2023 een 

werksessie plaatsgevonden over aanbeveling 3 en 4: 

samenspel bestluurlijk ambtelijk samenspel en 

cliëntperspectief. Gedurende de zomer heeft er een 

externe scan plaatsgevonden voor een succesvolle 

implementatie van Inzet op Maat. De resultaten 

hiervan heeft de raad in de raadsmededeling van 5 

oktober 2023 ontvangen. College en raad zijn hierover 

in gesprek gegaan tijdens de raadstafel van 1 

november 2023. Op 21 december heeft de raad een 

raadsmededeling met een routekaart plan van aanpak 

IOG/IOM/SHV ontvangen nav de toezegging van 1 

november 2023 en de motie van 8 november 2023. 
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Duurzame windenergie in buitengebied 19-04-2023 D66 De raad draagt het college van B&W op:

Om met een beleidsvoorstel te komen om door middel 

van de BOPA medewerking te verlenen aan 

kleinschalige windturbines met een tiphoogte van 

maximaal 50 m in het buitengebied;

Bij dit voorstel nadrukkelijk rekening te houden met 

netcongestie, participatie, adequate landschappelijke 

inpassing, flora en fauna en de hoogte van de leges;

Het beleidsvoorstel uiterlijk in het 4e kwartaal van 

2023 aan de raad aan te bieden, rekening houdend 

met het landelijk normenkader voor windturbines.

L.H. Wijnhoud (Wethouder, Gemeentebelang) 4e kwartaal 2023 Op 19 april 2023 heeft de gemeenteraad een motie 

aangenomen waarin de raad het college heeft 

opgedragen om met een beleidsvoorstel te komen om 

door middel van BOPA’s medewerking te verlenen 

aan kleinschalige windturbines met een tiphoogte van 

maximaal 50 m in het buitengebied. Het 

beleidsvoorstel is in het 4e kwartaal van 2023 aan de 

raad aan te bieden.

Met het opstellen van de beleidsregels is kort daarna 

aangevangen. De beleidsregels zijn tussentijds 

afgestemd met Noaber Energie en DLV en zijn 

grotendeels en in concept gereed.

Vanuit andere overheden zijn er echter 

omstandigheden die maken dat het voorstel nu niet 

afgerond kan worden dan wel niet in de praktijk kan 

worden gebracht:

Normenkader van het Rijk voor windturbines nog niet 

gereed

Het Rijk had in het Activiteitenbesluit normen 

opgenomen voor windturbines (o.a. over geluid en 

slagschaduw). De Raad van State heeft deze normen 

echter onverbindend verklaard omdat er bij het 

opstellen geen milieueffectrapportage was opgesteld. 

Het Rijk heeft dit alsnog gedaan, maar de nieuwe 

normen zijn nog niet formeel vastgesteld. De 

verwachting is dat dit begin 2024 gebeurt. Het is 

wenselijk om voor het vaststellen van het de 

beleidsregels kennis te nemen van het nieuwe 

normenkader, om te bepalen of daarover nog iets in 

de beleidsregels opgenomen moet worden.

Provinciaal beleid voor windturbines niet toereikend

De provincie heeft nieuw beleid aangekondigd ten 

aanzien van windturbines. Zo geldt er, voor 

windturbines hoger dan 25 m, de eis dat deze in 

clusters van 4 moeten worden opgericht, dan wel in 

enkele in de provincie aangewezen gebieden (o.a. de 

A1-zone).

De provincie heeft ambtelijk laten weten dat het wel de 

bedoeling is om ook toe te staan dat (op bepaalde 

plekken) ook solitaire windturbines van meer dan 25 

m. Dit is echter nog niet in provinciaal beleid of 

regelgeving opgenomen. Inmiddels is bekend dat de 

provincie op 18 januari 2024 een concept windbeleid 

ter inzage zal leggen, met de bedoeling dit beleid op 

1 juni 2024 vast te stellen. Het is echter de vraag of 

op dat moment ook de Omgevingsverordening 

overeenkomstig wordt aangepast.

Zodra het beleid door de provincie is vastgesteld komt 

het college naar de raad met nadere informatie.

stand van zaken eind april 2024:

De provinciale planning voor de wijzigingsverordening 

Wind is om deze op 10 juli vast te stellen en op 1 

augustus in werking te laten treden. Dit betekent dat 

wij in het derde kwartaal met het voorstel komen.

Preventieplan Sociaal domein: Integraal beleid is 

integraal afwegen

24-05-2023 D66 De raad draagt het college van burgemeester en 

wethouders op:

Te onderzoeken welke methode(n) gebruikt kan / 

kunnen worden om de potentiële effecten op de drie 

kerndoelstellingen van het preventieplan in kaart te 

brengen. Bijvoorbeeld door middel van een Health 

Impact Assessment (HIA);

Bij toekomstige relevante raadsvoorstellen expliciet te 

maken wat de potentiële effecten zijn op de drie 

kerndoelstellingen van het integrale preventieplan, 

zodat de raad een integrale afweging kan maken 

alvorens een besluit te nemen;

De raad te informeren over de uitkomsten in de 

tweede helft van 2023, rekening houdend met de 

begrotingsbehandeling in oktober 2023.

R. de Geest (Wethouder, PvdA) 1 oktober 2023 In november 2023 en januari 2024 zijn er twee 

sessies voor de raad en beleidsamtenaren bij Saxion 

geweest een methodiek/instrument te ontwikkelen. 

Saxion werkt dit nu uit in een plan van aanpak. Zodra 

deze gereed is, zal dit aan de raad worden 

aangeboden, naar verwachting in Q3 2024. Zie ook 

de raadsmededeling Monitor Sociaal Domein van 6 

juni 2024. 

Kunstgrassportvelden zonder infill korrels 21-06-2023 CDA, D66 en Gemeentebelang R. de Geest (Wethouder, PvdA) Medio 2024 Voor de stand van zaken zie de raadsmededeling 

Uitvoeringsplan sport 2024.

Meenemen bewonersinitiatief P de Hooghstraat - Van 

Vlotenlaan 

12-07-2023 CDA en GroenLinks M.W.H. Elferink (Wethouder, Gemeentebelang) De motie roept op om bij de uitvoering van het 

onderdeel van de Van Vlotenlaan uit MJOP-MIND na 

te gaan welke meekoppelkansen er zijn om het 

winkelplein De Hoogstraat aantrekkelijker te maken. 

MJOP-MIND van de Van Vlotenlaan staat gepland 

voor 2025. Bij de voorbereiding van het groot 

onderhoud onderzoeken we de meekoppelkansen.

 Fietspad Oostermaatsdijk 12-07-2023 CDA en Gemeentebelang M.W.H. Elferink (Wethouder, Gemeentebelang) eind 1e kwartaal 2024 Door personele krapte is het niet gelukt om het 

haalbaarheidsonderzoek af te ronden in het eerste 

kwartaal van 2024. Wel is inmiddels een projectleider 

benoemd die het haalbaarheidsonderzoek gaat 

uitvoeren. De resultaten hiervan legt het college 

aansluitend voor aan uw raad. 

Outdoor Freerunpark 12-07-2023 Deventer Sociaal, GroenLinks en PvdA M.W.H. Elferink (Wethouder, Gemeentebelang) 1e kwartaal 2024 Freerunpark Voor het freerunpark geldt dat het door 

personele krapte niet is gelukt om het 

haalbaarheidsonderzoek af te ronden in het eerste 

kwartaal van 2024. Wel is inmiddels aan projectleider 

benoemd die het haalbaarheidsonderzoek gaat 

uitvoeren. De verwachting is dat eind Q3 2024 

(september) door het college een rapportage van 

bevindingen wordt aangeboden aan de raad. 
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IJsselpromenade (Spoorbrug-Haven) 12-07-2023 Deventer Sociaal en GroenLinks M.W.H. Elferink (Wethouder, Gemeentebelang) Begroting 2024 De motie roept op om te onderzoeken of er bij het 

geplande onderhoud van het stuk SpoorbrugHaven 

alvast extra ingezet kan worden op het verbeteren van 

de kwaliteit van de wandelpaden langs de IJssel. Het 

college deelt het belang van de IJsselpromenade en 

de ruimtelijke mogelijkheden die hier liggen. Het 

geplande onderhoud staat voor 2026 op de planning. 

Op deze manier kunnen de uitkomsten van de 

herijking van de hoofdwegenstructuur meegenomen 

worden bij het groot onderhoud en wordt voorkomen 

dat er nu investeringen gedaan worden, die over 

een paar jaar wellicht overbodig blijken. Dit houdt in 

dat het college geen overzicht van de extra 

kosten aanbiedt aan de raad voor de begroting van 

2025. 

 Beleidskader Biodiversiteit 12-07-2023 GroenLinks T.C. Walder (Wethouder, D66) Zie de raadsmededeling van 22 maart 2024 voor de 

stand van zaken. In april start een onderzoeksbureau 

met het beleidskader wat binnen één jaar aan de raad 

wordt aangeboden ter besluitvorming. 

Geothermie voor Deventer 12-07-2023 VVD T.C. Walder (Wethouder, D66) begroting 2024 Er worden op dit moment 3 onderzoeken uitgevoerd 

naar geothermie. Zodra deze onderzoeken gereed 

zijn, zullen deze met de raad gedeeld worden. Zie de 

raadsmededeling van 26 oktober 2023 voor de laatste 

stand van zaken.

Berm in bloei 12-07-2023 GroenLinks T.C. Walder (Wethouder, D66) 12 kwartaal 2024 Dit zal in samenhang met het beleidskader 

biodiversiteit worden opgepakt. Zie de 

raadsmededeling van 22 maart 2024 voor de stand 

van zaken. 

 Individuele Inkomenstoeslag (IIT) 12-07-2023 PvdA R. de Geest (Wethouder, PvdA) 1 januari 2024 Dit is voor 2024 verwerkt in de begroting en komt 

indien nodig - afhankelijk van de kabinetsmaatregelen 

op dit onderwerp - terug bij de begroting 2025.

Voorzieningen wijk ROTO 18-10-2023 CDA en DENK L.H. Wijnhoud (Wethouder, Gemeentebelang)

Hoogte in beeld Masterplan Roto Smeets 18-10-2023 GroenLinks L.H. Wijnhoud (Wethouder, Gemeentebelang)

Advies GGD en OD bij Masterplan Roto Smeets 18-10-2023 Deventer Sociaal L.H. Wijnhoud (Wethouder, Gemeentebelang) Op 13 juni 2024 heeft het college een 

raadsmededeling gestuurd met de adviezen GGD en 

OD, zie bijgaand.

Horecavisie en detailhandelsvisie 18-10-2023 CDA en Gemeentebelang T.C. Walder (Wethouder, D66) 3e kwartaal 2024 In de raadsmededeling van 10 juni 2024 leest u hoe 

het college de motie uitvoert en wanneer de raad dit 

ontvangt: vóór 1 oktober 2024 ontvangt de raad een 

raadsmededeling met daarin een analyse van recente 

trends en ontwikkelingen in de detailhandel en 

horeca. In die mededeling treft u tevens bouwstenen 

en richtinggevende uitspraken aan op gebied van 

detailhandel en horeca ten behoeve van de 

Omgevingsvisie en relevante 

omgevingsprogramma’s. 

 Studentenhuisvesting 18-10-2023 CDA R. de Geest (Wethouder, PvdA) Dit is betrokken bij de Woonvisie die op 16 mei 2024 

ter besluitvorming aan de raad is aangeboden. Naar 

aanleiding van de motie is een regulier overleg (2 

maal per jaar) ingesteld tussen Saxion (en Aventus), 

studentenhuisvester DUWO en de gemeente. 

Onderwerp van gesprek is ook altijd de 

behoefteraming, waarbij de meest actuele cijfers van 

de Landelijke monitor studentenhuisvesting leidraad 

zijn. De onderwijsinstellingen en DUWO zien dat 

vraag en aanbod op dit moment met elkaar in 

evenwicht zijn. Gezamenlijk blijven we vraag en 

aanbod monitoren. Daarnaast is aangesloten bij een 

kennissessie vanuit de Rijksdienst voor 

Ondernemend Nederland (RVO) met HBO-

studentensteden. Voor het najaar van 2024 wordt met 

Saxion een Stadslab voorbereid over de (mogelijke) 

mismatch tussen vraag vanuit studenten en aanbod. 

 

Huurders beschermen huurteams onderzoeken 08-11-2023 GroenLinks De raad verzoekt het college: 

Te monitoren en in kaart te brengen welke meldingen 

per 1 januari 2024 binnenkomen in het kader van de 

Wet Goed Verhuurderschap.

Op basis van de meldingen in kaart te brengen of het 

wenselijk is en wat er nodig is om in Deventer deze 

problemen op te lossen, bijvoorbeeld door huurteams 

op te richten, waar huurders terecht kunnen bij 

huurproblemen op het gebied van huurprijs, 

huurwoning of verhuurder.

Bij deze inventarisatie gebruik te maken van huidige 

kennis, expertise en ervaring uit andere gemeenten 

als Nijmegen, Utrecht en Den Haag.

Voor de Voorjaarsnota 2024 de gemeenteraad per 

raadsmededeling te informeren over de bovenstaande 

punten.

R. de Geest (Wethouder, PvdA) Bij VJN 2024 De raad wordt in Q3 2024 geinformeerd over de stand 

van zaken van de Wet goed Verhuurderschap en de 

Wet betaalbare huur. 

Ondersteuning Burgerweeshuis 20-12-2023 D66 De raad draagt het college van B&W op:

Een projectsubsidie beschikbaar te stellen aan het 

Burgerweeshuis voor plankosten.

Hiervoor incidenteel een bedrag van afgerond € 

300.000,- beschikbaar te stellen. Indien de komende 

planuitwerking aantoon dat dit bedrag niet volstaat, 

kan een nieuw voorstel worden voorgelegd aan de 

Raad.

De subsidie wordt verstrekt na start van de verdere 

planvorming met actieve deelname van het BWH.

Dit bedrag te dekken uit de gereserveerde ruimte voor 

project podiumkunsten onder één dak.

C.M.E. Duursma (Wethouder, CDA) Dit is aan de orde zodra de verdere planvorming van 

start gaat.

Een leerzame start van het politieke seizoen door een 

werkbezoek

27-09-2023 Deventer Belang
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Vitaal boeren en bloeiende gronden 24-01-2024 D66 De raad draagt het college van B&W op:

Te komen met een voorstel op welke kortst mogelijke 

termijn het mogelijk is om een verbod of een sterke 

beperking van het gebruik van glyfosaat of glyfosaat 

bevattende middelen op gronden in eigendom van de 

gemeente Deventer kan worden ingesteld;

Daarbij een analyse te doen in hoeverre de 

opbrengsten van de pachtgronden voor de gemeente 

Deventer hiermee licht gaan dalen vanwege 

gepercipieerde mindere opbrengsten; en als dat meer 

is dan 10.000 euro met een dekkingsvoorstel te 

komen naar de raad;

Bij het verlengen van (geliberaliseerde) 

pachtovereenkomsten of het aangaan van nieuwe 

pachtovereenkomsten de voorwaarde op te nemen 

dat glyfosaat en glyfosaat houdende producten niet 

worden toegestaan of onder zeer zwaarwegende 

omstandigheden bij uitzondering toe te staan. Deze 

uitzonderingen bestaan alleen voor situaties waar 

geen ander bestrijdingsmiddel of andere (ecologische) 

aanpak voor handen is én voor de toepassing er van 

veilig gewerkt kan worden door de toediener;

Hierover uiterlijk Q2 2024 met dit voorstel de raad te 

informeren.

R. de Geest (Wethouder, PvdA) 2e kwartaal 2024

 Islamitische begraafplaatsen 28-02-2024 D66 De raad draagt het college van B&W op:

Bij het volgende raadsvoorstel voor de visie landelijk 

gebied en/of de Omgevingsvisie kan hierover iets 

worden aangegeven en kan worden onderbouwd wat 

al dan niet zou kunnen, mede gezien alle andere 

ruimteclaims;

Om toepasselijke (gemeentelijke) stakeholders te 

informeren over deze motie en desgewenst de 

(locatie) mogelijkheden voor een islamitische 

begraafplaats of andere bijzondere begraafplaatsen te 

verkennen tijdens een gesprek op het moment dat 

een initiatiefnemer zich meldt;

Om ondersteuning te bieden aan initiatiefnemers van 

dergelijke (gecombineerde) initiatieven, zoals 

gebruikelijk is bij ingewikkelde initiatieven.

L.H. Wijnhoud (Wethouder, Gemeentebelang)

IHP Schoolpleinen vergroenen 28-02-2024 GroenLinks De raad verzoekt het college van burgemeester en 

wethouders om: 

In kaart te brengen welke kansen er zijn schoolpleinen 

(verder) te vergroenen en hierover de raad in oktober 

2024 te informeren.

Te informeren bij scholen welke kansen zij zien en 

willen benutten voor het vergroenen van het 

schoolplein.

Scholen die tijdens deze verkenning al vergevorderde 

groene plannen hebben voor hun schoolplein, hen 

vanzelfsprekend te stimuleren en waar mogelijk te 

faciliteren.

C.M.E. Duursma (Wethouder, CDA) oktober 2024

 IHP - VVE-plaatsen (Voor- en Vroegschoolse 

Educatie)

28-02-2024 PvdA De raad verzoekt het college van burgemeester en 

wethouders om: 

In de gesprekken die de gemeente voert met 

kinderopvanglocaties nadrukkelijk het onderwerp van 

VVE-plaatsen en het aannamebeleid met betrekking 

tot deze VVE-plaatsen onderdeel te laten zijn van de 

gesprekken.

Hierin als gemeente actief aan te sturen op het 

realiseren van voldoende VVE-plaatsen en een 

aannamebeleid dat het snel plaatsen van kinderen 

met een VVE-indicatie faciliteert.

C.M.E. Duursma (Wethouder, CDA)

Lokale bezit energie-initiatieven 20-03-2024 D66, GroenLinks en PvdA De raad draagt het college van B&W op:

Samen met lokale partijen de energietransitie-

initiatieven te realiseren met minimaal 50% lokaal 

eigendom, waarbij het streven is om ook omgevings-

/gebiedsfondsen te realiseren.

Zo snel mogelijk met een voorstel naar de raad te 

komen om concrete lokale energie-initiatieven te 

ondersteunen. Daarbij ook vormen in overweging te 

nemen zoals garantstelling, krediet/fonds, 

maatschappelijke tender, etc.

Daarbij de nodige financiële middelen te betrekken bij 

de behandeling van de begroting 2025

Bij begroting 2025

Motie vreemd: Woonraad 20-03-2024 PvdA en GroenLinks De raad verzoekt het college: 

Een vorm van participatie, zoals een woonraad, te 

onderzoeken om bij nieuwe woningbouwprojecten 

woningzoekenden een stem te geven. Met als 

uitgangspunt een evenwichtige weerspiegeling van de 

groep woningzoekenden. Met aandacht voor alle 

woningzoekende groepen zoals inwoners, potentiële 

inwoners, diverse wijken, kopers, huurders, budgetten 

en leeftijden, van student tot gepensioneerde.

In dit voorstel verankeren dat de reflecties van de 

woningzoekenden op de woningbouwplannen en 

integrale afwegingen, mee worden gewogen in 

besluitvorming en deze reflecties en afwegingen aan 

de raad mee te geven.

De raad in het derde kwartaal van 2024 per 

raadsmededeling te informeren over de uitkomst van 

het onderzoek.

3e kwartaal 2024 Platform Wonen wordt betrokken bij de uitvoering van 

de motie. 
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Motie vreemd: Centrumfunctie Schalkhaar 20-03-2024 CDA De raad draagt het college op:

Te onderzoeken wat er op korte en lange termijn 

nodig is om Schalkhaar te helpen met de puzzel van 

de centrumfunctie: de fysieke inrichting van het 

centrum, kijkend naar voorzieningen, verkeer en het 

ontbreken van een ontmoetingsplek;

Voor dit onderzoek om tafel te gaan met de relevante 

spelers in Schalkhaar;

Voor dit onderzoek € 15.000,-- uit te trekken vanuit 

het programma Vitaal Platteland;

De resultaten van dit onderzoek (een scope voor een 

verdere aanpak) voor de behandeling van de 

begroting 2025 aan de raad kenbaar te maken.

M.W.H. Elferink (Wethouder, Gemeentebelang) Voor de begroting 2025

Vormgeving nieuwe reclame- en uitstallingenbeleid 27-03-2024 D66, GroenLinks en PvdA De raad draagt het college op:

Het huidige reclame- en uitstallingenbeleid voor het 

einde van het tweede kwartaal van 2025 te herijken 

en daarbij stringenter beleid toe passen op reclame-

uitingen, bijvoorbeeld op het vlak van lichtgebruik, 

verkeersveiligheid, omvang en/of negatieve 

maatschappelijke impact, en daarbij ervaringen en 

best practices van andere gemeenten mee te nemen.

Indien hier extra middelen voor nodig zijn, bij de 

voorjaarsnota van 2024 de gemeenteraad een 

dekkingsvoorstel voor te leggen.

L.H. Wijnhoud (Wethouder, Gemeentebelang) 2e kwartaal 2025 (dekkingsvoorstel bij VJN 2024)

Studentenroute 27-03-2024 CDA, Deventer Sociaal en PvdA De Raad verzoekt het College:

- De uitkomsten van deze stadslabs de komende 

jaren te betrekken bij de plannen voor de 

gebiedsontwikkeling de Kien.

- Naast deze input de komende jaren bij de 

gebiedsontwikkeling De Kien vaker de input van 

studenten (van Saxion én Aventus) te betrekken.

- Binnen de huidige begroting van het programma 6 

(integrale gebiedsontwikkeling) maximaal € 10.000,- 

vrij te maken voor een korte termijn oplossing: 

aanbrengen van een muurschildering voor verbeteren 

van de representativiteit.

- Met NS/ Prorail in contact te treden om deze 

muurschildering zo spoedig mogelijk, maar uiterlijk 

vóór het begin van het nieuwe schooljaar, aan te 

kunnen brengen.

L.H. Wijnhoud (Wethouder, Gemeentebelang)

Jongerenparticipatie 17-04-2024 ChristenUnie, D66, Gemeentebelang, GroenLinks en 

PvdA

De raad draagt het college van B&W op:

Om een voorstel te maken hoe jongeren gevraagd en 

ongevraagd de gemeente laagdrempelig en 

gemakkelijk kunnen bereiken, als ze iets willen of een 

idee hebben;

Om een actieplan te maken hoe jongeren vroegtijdig 

betrokken worden in participatietrajecten, waarbij het 

geen “vinkje” wordt dat ze gehoord zijn, maar ze tijdig 

actief inhoudelijk hebben kunnen meedenken;

Om in het actieplan aan te geven:

Hoe de bestaande netwerken met jongeren in stand 

gehouden gaan worden, en daar waar het kan te 

verbinden met andere jongerennetwerken;

Hoe (burgerschaps)vaardigheden en/of kennis van 

jongeren nog verder verbeterd kunnen worden, 

binnen de bestaande ambtelijke capaciteit, met als 

doel dat jongeren meer gehoord worden;

Hoe kinderen en jongeren actief uitgenodigd kunnen 

worden in wijkteams van WijDeventer;

Daar waar mogelijk gebruik te maken van succesvolle 

aanpakken in het land en in andere regio’s;

Bovenstaand actieplan uiterlijk 1 september 2024 

naar de raad te sturen.

L.H. Wijnhoud (Wethouder, Gemeentebelang) en 

R.C. König (Voorzitter/Burgemeester )

1 september 2024

Kinderrechtentoets op beleidsstukken 17-04-2024 ChristenUnie, D66, Gemeentebelang, GroenLinks en 

PvdA

De raad draagt het college van B&W op:

Met ingang van 2025 een kinderrechtentoets te 

implementeren als standaardprocedure bij de 

ontwikkeling en evaluatie van uiteindelijk alle 

beleidsstukken die een impact hebben op kinderen op 

de korte en lange termijn;

Een richtlijn voor de kindertoets op te stellen met 

daarin concrete criteria voor het beoordelen van de 

effecten van beleid(smaatregelen) op kinderen, 

rekening houdend met diverse leeftijdsgroepen en 

achtergronden;

De afwegingen die gemaakt worden op basis van de 

kinderrechtentoets expliciet op te nemen in voorstellen 

aan zowel het college als de gemeenteraad:

Partners nadrukkelijk meenemen in hoe de gemeente 

werkt met de kinderrechtentoets;

Periodiek, minimaal jaarlijks in gesprek te gaan met 

de gemeenteraad over de effecten van de 

kinderrechtentoetsen en de manier waarop de 

bevindingen worden geïntegreerd in het beleid en de 

besluitvorming van de gemeente, bijvoorbeeld in 

nota’s en raadsvoorstellen.

R.C. König (Voorzitter/Burgemeester ) 1-1-2025

Beslisinformatie Slim Warmtenet Zandweerd 22-05-2024 VVD De raad draagt het college van B&W op:

Bij de geplande raadsvoorstellen het huidige inzicht 

dat SWZ de meest optimale oplossing is, te 

actualiseren en te onderbouwen; Hiervoor SWZ te 

vergelijken met alternatieve warmtevoorzieningen, en 

hierbij individuele en maatschappelijke kosten, risico’s 

en duurzaamheid mee te nemen;Het in begin 2025 

uitgewerkte advies ten behoeve van de oprichting en 

inrichting van een Warmtebedrijf middels extern en 

deskundig advies te toetsen en hierbij in ieder geval 

mee te nemen of de gemeentelijke organisatie 

voldoende kwaliteit en effectiviteit kan bieden in het 

uitvoeren van deze rol/taak.  

J. van Essen (Wethouder, D66) De motie zal worden betrokken bij de aankomende 

raadsvoorstel voor het vervolg van het SWZ. Het 

eerstvolgende raadsvoorstel zal in Q1 2025 aan de 

raad worden aangeboden. 
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Gezondheidseffecten windturbines 22-05-2024 CDA, Gemeentebelang en D66 De raad draagt het college van B&W op:

Erop toe te zien dat gezondheid als thema in de 

provinciale besluitvorming rondom windmolens een 

stevige plek krijgt in diverse nog op te stellen 

relevante provinciale documenten, zoals de 

Omgevings-effectrapportage (OER), het Provinciaal 

Programma Energietransitie en de 

Omgevingsverordening. Er bij de provincie voor te 

zorgen dat de gezondheidseffecten van grote 

windturbines onafhankelijk onderzocht moeten 

worden en getoetst aan de nieuwste aankomende 

landelijke normen. De provincie als bevoegd gezag te 

verzoeken de gezondheidszorgen ook te betrekken bij 

het opstellen van de notitie Reikwijdte en Detail (NRD) 

ten behoeve van onafhankelijk onderzoek. De reactie 

van de provincie op dit verzoek te delen met de raad. 

Indien de provincie dit niet opneemt, als college een 

zienswijze op de NRD in te dienen op het thema 

gezondheid zodat zorgen van inwoners daar alsnog 

een plek krijgen. Inwoners uit Deventer met zorgen 

over de gezondheidseffecten van windturbines te 

helpen om hun punten in te brengen op de juiste plek 

en wijze, zodat deze zorgen beantwoord worden door 

de provincie en duidelijk wordt op welke wijze hier 

rekening mee wordt gehouden in de besluitvorming.

J. van Essen (Wethouder, D66)

Uitwerken Participatie gem Deventer 22-05-2024 Deventer Sociaal De raad draagt het college van B&W op:

Na elk halfjaarlijks overleg met de provincie te 

rapporteren aan de raad en haar inwoners over hoe er 

invulling is gegeven aan de nauwe betrokkenheid van 

het college en wat dit concreet heeft opgeleverd.Om 

minimaal twee weken voor het halfjaarlijkse bestuurlijk 

overleg met de provincie omtrent windinitiatieven en -

procedures hiervoor input op te halen bij de diverse 

belangengroepen. Na het overleg aan hen en de raad 

terug te koppelen hoe dit besproken is en wat 

hiermee gedaan is.

J. van Essen (Wethouder, D66) De bestuurlijke overleggen met de provincie gaan van 

start nadat de provincie het aantal van 140 Gwh in 

Deventer heeft opengesteld voor aanvragen en deze 

ook daadwerkelijk zijn ingediend. Dit zal naar 

verwachting eind 2024 plaatsvinden.

Veiligheid voetgangers Sallandsweg - onbewaakte 

spoorwegovergang

19-06-2024 GroenLinks en ChristenUnie De raad verzoekt het college van B&W:

- Zich in te spannen om samen met de 

landeigenaar/pachter een aaneensluitend struinpad te 

realiseren langs de Sallandsweg richting dorp tot aan 

het Kerkpad;

- De raad uiterlijk in oktober 2024 (dus voor de 

begrotingsbehandeling) te informeren over de stand 

van zaken van de uitvoering van deze motie, waarbij 

in ieder geval wordt betrokken:

1. De voortgang van de gesprekken met de 

landeigenaar/pachter

2. De mogelijke alternatieven die in beeld zijn.

3. De kosten daarvan.

M.W.H. Elferink (Wethouder, Gemeentebelang) oktober 2024

IJsselfront Noord 10-07-2024 Gemeentebelang en Deventer Sociaal M.W.H. Elferink (Wethouder, Gemeentebelang)

Meer bloeiende slootkanten 10-07-2024 GroenLinks

Verstedelijkingsstrategie Stedendriehoek 10-07-2024 GroenLinks L.H. Wijnhoud (Wethouder, Gemeentebelang) begroting 2025

Versnellingsgelden Centrumschil 10-07-2024 VVD L.H. Wijnhoud (Wethouder, Gemeentebelang)

Preventieve seksuele gezondheidszorg 10-07-2024 GroenLinks en VVD begroting 2025

Deventer inclusief 10-07-2024 Deventer Sociaal en GroenLinks Begroting 2025

Rolstoel toegankelijk toilet binnenstad 10-07-2024 GroenLinks, Deventer Sociaal en PvdA Begroting 2025

Reële WMO tarieven 10-07-2024 ChristenUnie L.H. Wijnhoud (Wethouder, Gemeentebelang)

Versnelling speeltoestellen op onderwijsterreinen 10-07-2024 D66 C.M.E. Duursma (Wethouder, CDA) Oktober 2024

Van Gevelfonds naar Groenfonds 10-07-2024 CDA

Evenementenbeleid 10-07-2024 Gemeentebelang C.M.E. Duursma (Wethouder, CDA)

Integratie en participatie vanaf dag 1 17-07-2024 D66 en GroenLinks De raad verzoekt het college van B&W:

Afspraken te maken met het COA, zoals over:Vroeg 

inzetten in ontmoeting en ontwikkeling van 

asielzoekers in de samenleving;Afstemming over wijze 

van warme overdracht tussen COA en gemeente; Een 

doorgaande lijn en duidelijkheid over Programma 

voorbereiding op inburgering (verantwoordelijkheid 

COA) en brede startklas (verantwoordelijkheid 

gemeente);Bewoners van AZC Schalkhaar (en andere 

opvangplekken in Deventer) die een verblijfstatus 

ontvangen zoveel mogelijk in Deventer huisvesten.

De raad zo snel mogelijk – maar uiterlijk in het najaar 

van 2024 – over deze afspraken te infomeren.

Najaar 2024

Inburgering in de breedste zin 17-07-2024 CDA, D66, Deventer Belang, Deventer Sociaal, 

Gemeentebelang en VVD

De raad verzoekt het college van B&W:

Een integraal plan van aanpak Inburgering 2025-

2026 op te stellen met de partners met daarin:

De actielijnen op basis van het beleidskader en de 

doorgaande lijn in het inburgeringstraject.

De vijf accenten die nodig zijn voor de noodzakelijke 

versterking op de uitvoering, inclusief de 

doelstellingen en de monitoring hierop.

Dit integrale plan van aanpak ruim voor de begroting 

ter consultatie aan de raad te sturen.

De raad tweemaal per jaar te rapporteren over de 

voortgang.

Dat taallessen bij voorkeur door bevoegde 

taaldocenten worden gegeven.

R. de Geest (Wethouder, PvdA)

Naamgeving voorstellen ruimtelijk domein 17-07-2024 GroenLinks De raad verzoekt het college van B&W:

Een overzicht te verstrekken van eenduidige 

terminologie van fasering en documenten die wordt 

gebruikt bij het aanbieden van voornemens en 

besluiten die voor consultatie of besluitvorming aan de 

raad worden aangeboden en deze naamgeving 

(zoveel als mogelijk) voortaan consequent te gaan 

hanteren.

Deze naamgeving consequent te hanteren en daarbij 

altijd te verwijzen naar het bovenstaande overzicht. 

L.H. Wijnhoud (Wethouder, Gemeentebelang)
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Eerstelijnszorg huisartsen en tandartsen 17-07-2024 CDA en Deventer Sociaal De raad draagt het college van B&W op:

Erkenning en bevestiging dat (naast de wettelijke 

verantwoordelijkheid van de zorgverzekeraar) de 

gemeente nadrukkelijk (mede-)verantwoordelijk is voor 

het bewaken, faciliteren en bevorderen van de 

eerstelijnszorg in Deventer voor nu en in de toekomst.

Blijven monitoren en bevorderen van de 

toegankelijkheid en beschikbaarheid van huisartsen 

met voldoende aandacht voor de wijken die nu al een 

patiëntenstop hebben.

Onderzoeken in hoeverre de gemeente Deventer nu 

en in de toekomst ook voldoende tandartsen heeft 

voor beschikbare en toegankelijke mondzorg.

Naast bestaand overleg over huisartsen met HCDO 

en andere partijen ook structureel overleg organiseren 

met het werkveld mondzorg (bijvoorbeeld met de 

tandartsenkring Deventer en KNMT IJsselland).

R. de Geest (Wethouder, PvdA)

Schoolmaaltijden moeten blijven! 17-07-2024 CDA, Deventer Sociaal en VVD De raad roept het College op:

Om samen met onder andere G40, VNG en de 

provincie een stevige lobby te voeren richting Kabinet 

Schoof om het belang van de schoolmaaltijden te 

benadrukken; Het kabinet op te roepen de 

financiering van schoolmaaltijden op te nemen in de 

begroting voor 2025; De raad over de voortgang te 

informeren.

C.M.E. Duursma (Wethouder, CDA)

Behoud Maatschappelijke Diensttijd 17-07-2024 CDA, ChristenUnie en GroenLinks De raad draagt het college van B&W op:

Zo spoedig mogelijk het nieuwe kabinet via een brief 

op te roepen de Maatschappelijke Diensttijd (MDT) te 

behouden.

De lobby #DoormetMDT te ondersteunen en daarvoor 

de samenwerking te zoeken met de organisaties die 

in Deventer actief zijn rond de MDT.

Ook via de G40 en/of de VNG te strijden voor het 

behoud van de MDT.

C.M.E. Duursma (Wethouder, CDA)
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